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Dagsorden skolebestyrelsesmøde nr. 14 

Torsdag den 6. februar 2020 kl. 17.30– 19.30 på Rådhuset 
 
 

Forældrerepræsentanter 
Tenna Stærmose: Alberte 7.b 
Rasmus Høiby: Erik 8.c Toke 6.c 
Nanna C. Olsen: Alice 6.b  
Mads K. Andersen: Mathilde 3.b Rasmus 7.b 
Mirsad Dajic: Lejla 3.c, Elma 4.b 
Vivi L. Christensen: Jonas 3.c Christian 5.c  
Ariful Islam: Ashra 2.c 
Saiqa Qayyum Maya 5.b (Suppleant) 

Medarbejderrepræsentanter: 
Kim Truelsen, lærer  
Jørgen Pagh, pædagog 
Ledelsesrepræsentanter:  
Kirsten Frøhlich Brønd, skoleleder 
Kristoffer Færkel, souschef 
 
Elevrepræsentanter:   
 

 

 

Ordstyrer: Nanna Referent: Kristoffer 
 

     

  
 

Dagsordenpunkt og sagsfremstilling Type  Tid Ansvarlige 

1. Godkendelse af referat 
Julie deltog ikke ved sidste møde 

vedtagelse 
 

5 min ordstyrer 

2. Kort opfølgning på mødet med Børne- og 
skoleudvalget 
Mødet med BUU blev drøftet  
 

 15 min Tenna 

3. Nyt fra eleverne 
Der arbejdes på at genindfører en udetilladelse 
for de ældste elever. Der er nedsat et udvalg 
bland udskolingens lærer der laver et forslag til 
hvordan den kan genetableres. 
Eleverne arbejder på at få gennemført en 
udskolingsfest, der lige nu mangler den endelige 
godkendelse bland udskolingslærerne 
Skolebestyrelsen vil gerne informeres om den nye 
beslutning vedr. udetilladelse. 

drøftelse  10 min  
Eleverne og 
Kristoffer 

 

Et godt sted at være 
Et godt sted at lære 
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4. Evaluering af udskudt klassedannelse 
Hans, faglig leder i indskolingen deltager. 
Klassedannelsen er endnu ikke færdig 
evalueret, men der foreligger allerede forslag 
til justeringer. 

Den nye tilgang til klassedannelsen gik rigtigt godt op 
til sommerferien. Efter ferien ”faldt” man lidt tilbage 
til det man kendte. Derfor stor man i nogle situationer 
da man skulle lave klassedannelsen og manglede 
stadigt at afprøve nogle konstellationer. 
Der er er en ambition om at få etableret klasser inden 
efterårsferien. 
Der var udfordringer i forhold til trivselsarbejdet hos 
forældre der ikke var klar over hvem der var i hvilke 
klasser. 
De er gennemført en spørgeskemaundersøgelse 
blandt forældrene. 
Undersøgelsen viser at kommunikationen kunne være 
bedre. Især den skriftlige kommunikation er vi 
opmærksomme på at forbedre næste år.  
Forældrene giver udtryk for, at de er glade for 
overgangen imellem børnehaven og skole. 
Undersøgelsen vedhæftes referatet. 
Personalet er stadigt interesserede i at gå videre med 
udskudt klassedannelse. Der arbejdes pt videre på at 
tilpasse modellen med udgangspunkt i evalueringen 
 
 

Orientering,  
drøftelse og 
vedtagelse 

20 min Hans 

5. Princip for trivselsforældrenes arbejde 
Bilag 
Skolens medarbejdere har i Skabet grundigt drøftet 
trivseslsforældrenes roller og funktioner og har 
udarbejdet vedlagte forslag 
 
Det er et godt formuleret princip. Det er vigtigt at få 
tydeligt kommunikeret at det hedder trivselsforældre 
og ikke kontaktforældre. 
Der er foretaget enkelte ændringer i forhold til 
udkastet. Der er vedtaget i den nye form. 
Princippet lægges på skolens hjemmeside 
 

Drøftelse og 
vedtagelse 

20 min Kirsten og 
Kristoffer 

4. Eventuelt 
 

 5min ordstyrer 

 
5. Punkter til kommende møder 

Principper for skolehjem samarbejdet del 2 
Feedback 
Fravær og fraværsregler 
Orientering om udetilladelse 
Kommunikation mellem skole og forældre. 
 

 
 

5 min ordstyrer 

6. Sager udenfor dagsorden En enkel 
 
 

5 min Kirsten og 
Kristoffer 

 
Kommende møder 
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18.marts, 16.april, 13.maj, 15.juni 
 

 


